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Paroubek (ČSSD): Šmardova SOCDEM na cestě
podrazů
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Od časů B. Sobotky, jehož je Šmarda věrným přítelem a učedníkem, strana
Lidového domu nastoupila podivnou cestu. Cestu podrazů.

Sdílej

Foto: Hans Štembera 
Popisek: Jiří Paroubek

reklama

Podrážela především voliče, kterým často slibovala hory s horáky. Tak např. před volbami
v roce 2013 bylo lidem naslibováno zrušení církevních restitucí, na které se po volbách
Sobotka vykašlal. Ani se voličům za tuto svou klamavou reklamu dodnes strana
neomluvila.

Šmarda ve svém vyjádření pro TN. cz hovoří o tom, že je rád, že z jeho strany odešli
postupně všichni korupčníci. No. Chtěl bych to uvést na pravou míru. Především by ty
korupčníky měl jmenovat. Připomínám, že při svém odchodu z funkce předsedy ČSSD v
roce 2010 jsem zanechal stranu jako zcela konsolidovanou, finančně silnou, vlastně s
ohledem na zastoupení ve sněmovně, v Senátu, v krajích a v komunální politice, jako
nejsilnější stranu v zemi.

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Smardova-SOCDEM-na-ceste-podrazu-754357
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Sobotka, Hamáček, Šmarda a spol. dokázali během 14 let tuto skvělou stranu rukou
společnou a nerozdílnou dostat z cca 26 tisíc členů, které jsem jim zanechal v roce 2010,
na dnešních 6 tisíc členů. Z toho bych odhadl, že tak 2000 jsou členové aktivní. A strana
z pozice nejsilnější politické strany v zemi se propadla mezi hvězdnou pěchotu.

Šmardova strana se před rokem na svém sjezdu zbavila zcela vědomě a s nadšením
značky ČSSD a změnila i svůj názvem. Nic proti tomu, přitom do značky ČSSD
předchůdci Šmardy, zejména M. Zeman a já osobně jsme jako předsedové této strany
zainventovali mnoho politického kapitálu. To je jako kdyby se úspěšná značka Coca Cola
najednou přejmenovala na řekněme Colaloca. Bylo to zcela nesmyslné rozhodnutí.
Tehdejší a současná místopředsedkyně šmardovců, Ostrá, blábolila po sjezdu v médiích,
že pokud jde o značku ČSSD, „zbavili se koule na noze“. Tedy, ne ubohá personální
výbava, pro voliče neatraktivní program a neochota držet předvolební sliby, ale značka
ČSSD byla příčinou toho, že se strana Lidového domu zřítila z někdejší volební podpory
přes 30 % voličů v mých časech na dnešní cca 3% volebních preferencí.

Pokud Šmarda dnes blábolí něco o korupčnících, kteří postupně opustili jeho stranu a že
je tomu rád, měl by je především jmenovat. Pokud vím, za mého premiérství a za mého
předsednictví ČSSD (v letech 2005-2010) k žádné korupční aféře nedošlo. Ani já osobně
jsem nikdy nebyl z ničeho obviněn nebo dokonce trestně stíhán. A to na rozdíl od řady
funkcionářů v éře Sobotkově, kteří kradli, ani poledne nesvětili. Jména těchto lidí může
doplnit pan Šmarda, jsou známa a s některými z nich dodnes probíhají soudy.

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=221
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Jeho strana se před evropskými volbami rozhodla bojovat nikoliv se stranami pětikoalice,
což by bylo logické, ale s ČSSD. Tedy stranou, jejímž jsem od 17. února předsedou.
Šmarda u Nejvyššího správního soudu (NSS) napadl ČSSD, jestli tomu dobře rozumím, z
nekalé politické soutěže. To jeho podání má několik nesmyslných stran, často s
absurdními, srandovními argumenty. Chce se prostě zbavit politické konkurence, protože
dobře ví, že značka ČSSD, vybavená k evropským volbám ve svém čele s bývalým
úspěšným předsedou této strany, může stáhnout velkou část levicových voličů.

Anketa

Jste rádi, že v USA prošel balík pomoci pro Ukrajinu?

Ano

5%

Ne

93%

Nevím / Je mi to jedno

2%

hlasovalo: 14114 lidí

Od začátku se zaměřujeme zejména na dřívější voliče ČSSD, kteří zůstávali doma anebo
kteří volili v posledních sezónách hnutí ANO. Podle interních anket, které si děláme,
víme, že velká část dosavadních voličů Šmardovy SOCDEM zvažuje volbu ČSSD pod
mým vedením. Nejsou v tom žádné triky ani lumpárna, ale prostě to, že lidé věří těm,
kteří je nezklamali a kteří pro ně v minulosti dobře pracovali a chtějí stále pracovat.

Připomenu, že ČSSD – Česká suverenita sociální demokracie, jak zní celý název, byla
registrována s tímto názvem v polovině minulého roku ministerstvem vnitra. Pokud je
nějaká politická strana registrována, tak je logické a určitě i ministerstvu vnitra zřejmé, že
se hodlá zúčastnit v budoucnu voleb. To je přeci přirozený projev poltického stranictví, ale
také základ politického pluralismu, na kterém je, jak doufám, náš politický systém
založen. V řádném termínu ministerstvo vnitra akceptovalo také kandidátku ČSSD, která
byla podána k volbám do Evropského parlamentu. Tedy, strana ČSSD a její vedení
postupovalo zcela lege artis, tedy podle zákona.
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Šmarda a spol. chtějí od NSS, aby za ně vybojoval politický zápas, na který sami nestačí.
Je to smutné, že k něčemu takovému dochází. Chtěl bych připomenout, že jsem byl v
roce 1990 členem vedení ČSSD a ani by nás nenapadlo dožadovat se zrušení registrace
Asociace sociálních demokratů Rudolfa Baťěka, která existovala souběžně s ČSSD.
Konec konců nejlepší příklad koexistence dvou sociálních demokracií máme na
Slovensku. Strana Hlas – sociálná demokracia existuje vedle Ficovy strany Smer –
sociálná demokracia. A nikdo v tom nevidí problém.

Ostatně Smer má ve svém čele současného předsedu vlády. A donedávným šéfem Hlasu
byl dnešní slovenský prezident Pellegrini. A nikoho nenapadlo podávat žaloby, aby např.
ta druhá strana nemohla jít do voleb. Chci věřit v nezávislost českého soudnictví a v
řádné a spravedlivé posouzení této uměle vytvářené kauzy, která svědčí jen o vnitřní
slabosti, strachu a obavách vedení Šmardovy strany SODEM o volební výsledek.

V chlapcích z Lidového domu zkrátka není žádný duch fair play a jsou schopni jen
podrazů.

Psali jsme:

Paroubek (ČSSD): Přehnaně drahá audience premiéra Fialy u amerického prezidenta
Bidena

Paroubek (ČSSD): Jsme pro spolupráci v krajích s levicovými stranami

Paroubek (ČSSD): Když EU zakázala amalgámové plomby, musí být „bílé“ plomby
hrazeny z pojištění

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Prehnane-draha-audience-premiera-Fialy-u-americkeho-prezidenta-Bidena-753855
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Prehnane-draha-audience-premiera-Fialy-u-americkeho-prezidenta-Bidena-753855
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Jsme-pro-spolupraci-v-krajich-s-levicovymi-stranami-752616
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Jsme-pro-spolupraci-v-krajich-s-levicovymi-stranami-752616
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Kdyz-EU-zakazala-amalgamove-plomby-musi-byt-bile-plomby-hrazeny-z-pojisteni-752322
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Kdyz-EU-zakazala-amalgamove-plomby-musi-byt-bile-plomby-hrazeny-z-pojisteni-752322
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Paroubek (ČSSD): Vláda odstavením uhelných elektráren pošle celý Ústecký kraj do
nesmírné chudoby
Přidejte si PL do svých oblíbených zdrojů na Google Zprávy. Děkujeme.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v jakékoliv výši bankovním
převodem na účet:

131-981500247/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.
reklama

Článek obsahuje štítky

ČSSD , Paroubek , Šmarda , ČSSD – Česká suverenita

autor: PV

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Vlada-odstavenim-uhelnych-elektraren-posle-cely-Ustecky-kraj-do-nesmirne-chudoby-752230
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Paroubek-CSSD-Vlada-odstavenim-uhelnych-elektraren-posle-cely-Ustecky-kraj-do-nesmirne-chudoby-752230
https://news.google.com/publications/CAAqBwgKMPC5pQsww8S9Aw?hl=cs&gl=CZ&ceid=CZ%3Acs
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8CSSD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Paroubek
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C5%A0marda
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8CSSD%20%E2%80%93%20%C4%8Cesk%C3%A1%20suverenita
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
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Mgr. Lucie Potůčková byl položen dotaz

Jak je to s tou výjimkou?

I kdybysme pro teď měli výjimku z migračního paktu. Na jak dlouho by platila? Jak
dlouho předpokládáte, že tu budou uprchlíci z Ukrajiny? Co když se z nich po čase
stanou občané ČR? A proč bysme měli mít výjimku zrovna my, když uprchlíci (ne třeba z
Ukrajiny) jsou i v jiných státech, ale třeba Ukraj...

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 3

reklama

Další články z rubriky

Č

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Lucie-Potuckova-139643
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Lucie-Potuckova-139643
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=157903
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Proksanova-KSCM-Dekujeme-nezapominame-Nikdy-754370
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6:03 Prokšanová (KSČM): Děkujeme - nezapomínáme. Nikdy!

Kdo nás osvobodil? A komu to nemáme zapomenout? Snad nám ministryně
Černochová napoví!

23:08 DSZ - ZA PRÁVA ZVÍŘAT: První desítka kandidátů do nadcházejících eurovoleb
21:03 Vondráček (Svobodní): Právě EU pod vedením Německa je příčinou současné
energetické krize
20:07 Berdychová: Nové chráněné bydlení v Jičíně je v provozu
19:05 Farský (STAN): Můžeme si dovolit dál ignorovat potenciál geotermální energie?
18:09 Zábranský (Piráti): Pražské náplavky oživí otevřená keramická dílna v kobce 1

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Proksanova-KSCM-Dekujeme-nezapominame-Nikdy-754370
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/DSZ-ZA-PRAVA-ZVIRAT-Prvni-desitka-kandidatu-do-nadchazejicich-eurovoleb-754402
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Vondracek-Svobodni-Prave-EU-pod-vedenim-Nemecka-je-pricinou-soucasne-energeticke-krize-754426
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Berdychova-Nove-chranene-bydleni-v-Jicine-je-v-provozu-754382
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Farsky-STAN-Muzeme-si-dovolit-dal-ignorovat-potencial-geotermalni-energie-754427
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Zabransky-Pirati-Prazske-naplavky-ozivi-otevrena-keramicka-dilna-v-kobce-1-754423

